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Used extensively as a reference source for the FAA Knowledge Exams, this resource
includes basic knowledge that is essential for all pilots, from beginning students to
those pursuing advanced pilot certificates. This updated guide covers a wide array of

http://www.allinfo.top/jjdd


fundamental subjects, including principles of flight, aircraft and engine structures,
charts and graphs, performance calculations, weather theory, reports, forecasts, and
flight manuals. Required reading for pilots for more than 25 years and formerly
published as an Advisory Circular (AC 61-23C), this new edition is now listed as an
official FAA Handbook.

作者介绍: 

Paul E.Illman同时也是《The Pilots Air Traffic Control Handbok》（第三版）和《Teh
Pilots Radio Communications
Handbook》（第五版）的作者。他是一名活跃航空业50年之久的私人飞行员，拥有单
发商用飞机和多发飞机的飞行执照，并且曾在环球航空公司的我个管理岗位工作30多年
，此外，他还是“飞机拥有者和飞行员协会”、“美国飞行员协会”和“堪萨斯飞行员
协会”的成员。
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评论

Best !!

-----------------------------
飞行员知识入门。适合只会用仪表但不懂原理的渣渣们看...T T其实我也是渣渣...

-----------------------------
用这个学英语

-----------------------------
！！！！！！！！！！！！！！！！！！！！！！！！！！！
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书评

这本书不错，基本上包含了所有科目的基础类航空专业知识，深入浅出，而且，是影印
版原作，繁体和简体翻译，翻译内容没有什么大的出入，是本入门航空专业的不错教材
，当然，对航空知识感兴趣的读者也可以关注一下此书。大部分来自于FAA的规章和条
理的通俗化讲解。  
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